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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

1199 

Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat er sprake zou zijn van «onzuivere 
besluitvorming» in de strijd om de kinderhartcentra (ingezonden 15 december 
2022). 

Mededeling van Minister Kuipers (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) 
(ontvangen 3 januari 2023). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht van Follow the Money: «Hard tegen hard: 
lobby en «onzuivere besluitvorming» in de strijd om de kinderhartcentra»?1 

Vraag 2
Wat was de rol van CDA-er de Vries in de besluitvorming rondom de 
concentratie van interventielocaties voor kinderhartchirurgie van vier naar 
twee, zoals dat besluit door oud CDA-Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport de Jonge op 20 december 2021 werd gecommuniceerd aan de 
betrokken UMC’s? 

Vraag 3
Kunt u nog eens uitleggen waarom u als bestuurder van het Erasmus MC 
nog pleitte voor drie interventiecentra en toen u Minister werd twee 
interventiecentra essentieel vond? 

Mededeling 

De vragen van het lid Agema (PVV) over het bericht dat er sprake zou zijn van 
«onzuivere besluitvorming» in de strijd om de kinderhartcentra (2022Z25284) 
kunnen tot mijn spijt niet binnen de gebruikelijke termijn worden beant-
woord. 
De reden van het uitstel is dat afstemming ten behoeve van de beantwoor-
ding meer tijd vergt. 
Ik zal u zo spoedig mogelijk de antwoorden op de Kamervragen doen 
toekomen.

1 Ftm.nl, 15 februari 2022, «Hard tegen hard: lobby en «onzuivere besluitvorming» in de strijd 
om de kinderhartcentra».
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